

Honours and Awards

授勳及嘉獎



We are delighted to recognize the following awards bestowed on our past chairmen and present member in the past year.

我們非常高興藉此表彰以下於去年獲頒授勳銜的前主席及會員。



Ms HO Chiu-king, Pansy Catilina, JP, SBS
何超瓊女士, JP, SBS

Shun-Tak China Travel Shipping Investments, Ltd
信德中旅船務投資有限公司

Ms Ho is awarded SBS in recognition of her dedicated public and community service, in particular her significant contribution over promoting the empowerment of women in Hong Kong and the advancement and development of women in society. Over the years, Ms Ho has served the Hong Kong Federation of Women with enthusiasm, particularly in organising various activities and services as well as improving and protecting the legal interests of women.

何女士獲頒授銀紫荊星章，以表揚她盡心竭力參與公共及社區服務，尤其在提升婦女在社會的地位及促進婦女的發展方面建樹甚豐。何女士多年來一直熱心參與香港各界婦女聯合協進會的工作，籌辦各類活動和服務，致力改善和保護婦女的合法權益。



Mr Anthony John HARDY, BBS
何安達先生, BBS

HKSOA Chairman 1970-71
香港船東會 1970 – 71 年度主席

Mr Hardy is awarded BBS in recognition of his significant contribution to the maritime and shipping industry, and the arts and cultural scene in Hong Kong. He greatly facilitated Hong Kong's development into an international maritime and ship management centre. He also founded the Hong Kong Maritime Museum and donated his collection of precious artwork to the Hong Kong Museum of Art and the Hong Kong Museum of History.

何安達先生對香港的海運及航運業以及香港的藝術文化貢獻良多。他促進了香港成為國際海事及船舶管理中心的發展，並創立了香港海事博物館，並將其收藏的珍貴藝術品捐贈予香港藝術館和香港歷史博物館。現獲頒授銅紫荊星章。



Ms. CHAO Sih-ming, Sabrina, JP
趙式明女士, 太平紳士

HKSOA Chairman 2016-17
香港船東會 2016 – 17 年度主席

Ms Chao is appointed as Justice of Peace.

趙女士獲委任為太平紳士。

(Extracted from the 2020 Honours List published in the Government Gazette on 1 October 2020.)
(資料來自 2020 年授勳名單在 10 月 1 日於憲報刊登。)